
Podľa poslanca OĽANO je správne, že sa
Slovensko zadĺžilo viac, ako za 12 rokov vlád
Roberta Fica: Správame sa zodpovedne!
- CZ24 News | 17. května 2021

SLOVENSKO: Poslanec za vládnu stranu OĽANO György Gyimesi si myslí, že zadĺžiť
Slovensko ja správna cesta, pretože ich vláda sa správa zodpovedne.

Gyimesi dostal v diskusnej relácii televízie Markíza Na Telo otázku, či si myslí, že je správne, aby
slovenský rozpočet zadĺžili o 3,5 miliardy „…veď ani Fico nezadĺžil Slovensko za 12 rokov, tak, ako
ste ho vy zadĺžili za rok“ opýtal sa divák.

Gyimesi odpovedal, že si myslí, že je to správna cesta, pretože sa správajú zodpovedne. Dodáva, že
podľa neho rozpočty, ktoré pripravili sú verné realite. „Nedá sa na jednej strane pomáhať a na druhej
znižovať deficit.“

 

Zdroj: https://magazin1.sk/
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